
De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het AOV, de Unie 55+, de CD,
GroenLinks, de SP en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Van
Wingerden/Leerkes (25000-XV, nr.
43).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het AOV, de Unie 55+, de CD,
GroenLinks, de SP het lid Hendriks
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend in het debat
over bewegingsonderwijs, te
weten:
- de motie-Cornielje c.s. over
bewegingsonderwijs in het lang en
kort MBO en het beroepsbegeleidend
onderwijs (25000-VIII, nr. 58).

(Zie vergadering van 12 december
1996.)

De voorzitter: Voor een korte
heropening van de beraadslaging
geef ik het woord aan de heer
Cornielje.

©

De heer Cornielje (VVD): Voorzitter!
Gelet op de toezegging die de
minister heeft gedaan tijdens het
tweeminutendebat, om met de
landelijke organen te gaan overleg-
gen en de Kamer daarover voor 1
februari te berichten, wil ik de motie
tot 1 februari aanhouden.

De voorzitter: Op verzoek van de
heer Cornielje stel ik voor, zijn motie
(25000-VIII, nr. 58) van de agenda af
te voeren.

Daartoe wordt besloten.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Ik geef gelegenheid
tot het afleggen van stemverklarin-
gen achteraf.

Meerjarenprogramma
Infrastructuurfonds en Transport
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Mevrouw Verbugt (VVD): Voorzitter!
De VVD-fractie heeft voor de
motie-Rosenmöller c.s. (25003, nr.
11), ingediend bij de behandeling
van het MIT, gestemd. Zij heeft deze
motie geı̈nterpreteerd als een
verzoek om een onderzoek naar de
haalbaarheid van een spoorverbin-
ding Breda-Utrecht, dit in het licht
van de ontwikkeling van de
HSL-Zuid.

Sociale Zaken en Werkgelegen-
heid
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Mevrouw Kalsbeek-Jasperse
(PvdA): Voorzitter! Wij hebben tegen
de motie-De Jong (25000-XV, nr. 22)
gestemd. Wij waren het zeer eens
met de intentie van deze motie; wij
zijn ervoor, een substantiële
discussie te voeren over het
inkomensbeleid in meer brede zin.
Maar wij hebben moeite met de
vorm die in de motie wordt
voorgesteld, namelijk een aparte
nota, en met het tijdstip waarop dat
zou moeten geschieden, voor de
zomer van 1997. De minister heeft
toegezegd dat hij aan dit onderwerp
aandacht zal besteden in de Sociale
nota, zodat bij de begroting over dit
onderwerp kan worden gesproken.
Dit heeft onze volle steun; wij
rekenen erop dat dit onderwerp in de
Sociale nota een substantieel
onderdeel zal zijn.

Meerjarenprogramma
Infrastructuurfonds en Transport
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De heer Hendriks: Voorzitter! Ik heb
voor de motie-Verbugt c.s. (25003, nr.
15) gestemd, omdat verbreding van
het Wilhelminakanaal bij Tilburg van
fundamenteel belang is voor de
oost-westverbinding, dus vanaf de
Noordzee tot aan de Oeral.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
over het Nederlandse wapen-
exportbeleid.

De beraadslaging wordt geopend.

©

Mevrouw Sipkes (GroenLinks):

Voorzitter! In 1991 is door de Kamer
de nota inzake wapenexport
aanvaard, waarin een aantal criteria
zijn vastgelegd waaraan ons
wapenexportbeleid dient te voldoen.
Als vergunningen worden afgegeven,
wordt er getoetst aan de bestaande
mensenrechtensituatie in het land
van bestemming en wordt bekeken
of het land al dan niet overbewapend
is. Een en ander moet ’’reasonable
sufficient’’ zijn. Verder wordt bekeken
of het land toevallig in een
spanningsgebied ligt. Daarnaast
hebben wij nog een criterium
neergelegd, namelijk de relatie
tussen de uitgaven voor bewapening
en die uitgaven die breed worden
besteed aan sociale voorzieningen.

De voorzitter: De wandelgang-
gesprekken die normaliter al voor
een deel hier plaatsvinden, wat niet
de bedoeling is, kunnen nu beter
daadwerkelijk in de wandelgangen
plaatsvinden. Dan kunnen wij in alle
rust luisteren naar wat mevrouw
Sipkes ons te vertellen heeft.

Mevrouw Sipkes (GroenLinks):
Voorzitter! Drie weken geleden
hebben wij een uitvoerig overleg
gehad met de beide bewindsperso-
nen over de afgegeven exportver-
gunningen. Daarbij vallen twee
dingen op. In de eerste plaats moet
de Kamer regelmatiger dan tot nu
toe het geval is geweest, worden
geı̈nformeerd over de afgegeven
vergunningen, zodat wij daar ook
regelmatiger overleg over kunnen
voeren met de regering. Voorts is het
onduidelijk welke rol de toetsings-
criteria, in 1991 vastgelegd, spelen
bij het afgeven van vergunningen.
Kortom, van de verschillende landen
ontbreekt een politieke beoordeling
van een en ander. Daarom leg ik de
Kamer de volgende motie voor.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende, dat de Kamer
regelmatig en voldoende geı̈nfor-
meerd dient te worden over het
gevoerde wapenexportbeleid;

verzoekt de regering de Kamer
halfjaarlijks te informeren over de
afgegeven vergunningen, en per
vergunning aan te geven hoe de

Voorzitter
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